
 

 

 

Alice Devooght – Special Olympics Belgium atlete 

 

 

 

 

 

 

  

 

 “We willen met deze campagne onze schouders zetten onder sociale inclusie & gelijke kansen 

voor alle G-sporten” 

Voornaam en Naam: Alice Devooght  

Ouders: Didier Devooght & Marita Laureys 

Leeftijd: 14 jaar (25/08/2005)  

Woonplaats: Deinze - (Oost-Vlaanderen)  

Profiel:  

• Alice is geboren met het Downsyndroom  

• Heeft twee oudere broers van 18 & 16 jaar oud  

• Zit momenteel in het tweede middelbaar Voeding Verzorging in Deinze   

• Doet aan atletiek in het AC Deinze 

• Zou dit jaar voor de eerste keer deelnemen aan de Nationale Spelen van Special Olympics 

Belgium met de discipline: Atletiek 

• Houdt van sporten en is motorisch zeer sterk. Ze kon op jonge leeftijd goed zwemmen, 

zelfstandig fietsen, springtouwen en dansen, …  

• Gaat om de 14 dagen naar de Scouts in Gent (Akabe-werking: Scouts op maat van 

kinderen/jongeren met een beperking) 

 

 

 

 



 

 

 

Hoe kwamen jullie in contact met de makers van de campagne 

#alldreamsareequal  

We werden gecontacteerd door de trainster van de atletiekclub in verband met een oproep van 

Special Olympics. Ze waren op zoek naar een meisje met het Downsyndroom tussen de 12 en 16 jaar 

dat handig overweg kan met de bal om het gezicht te worden van een campagne. Alice was de 

perfecte kandidaat, aangezien ze niet cameraschuw is en graag in de spotlight staat. Ze houdt van 

selfies nemen en poseren voor de camera van papa. Van kleins af aan stond ze graag op een podium. 

Wat vinden jullie ervan dat jullie dochter het gezicht is van een grootschalige internationale 

campagne van Special Olympics? 

Momenteel is het heel overweldigend. We zijn enorm fier op Alice en het eindresultaat maar hopen 

vooral dat we via deze campagne een positieve boodschap & aandacht voor de atleten van Special 

Olympics kunnen creëren.  

Waarom wilden jullie, jullie schouders onder deze campagne zetten?  

De belangrijkste boodschap die wij als ouders samen met Special Olympics willen delen is: sociale 

inclusie moet een evidentie worden. Alle G-sporten moeten evenwaardig gezien worden als andere 

sporten. Alle atleten moeten gelijke kansen krijgen om zich te ontplooien en sportief te ontwikkelen. 

En dit heeft uiteraard ook een positief invloed op de fysieke & mentale gezondheid.  

Hoe heeft Alice de opnames ervaren? 

Alice vond het allemaal geweldig. Je zag aan haar gezicht dat ze genoot en ze was zéér nieuwsgierig 

naar de ‘behind the scenes’ van zo’n campagne. Ze vond het leuk om de verschillende departementen 

(make-up, hair, geluid, belichting, camera…) te ontdekken. Het gaf haar een écht Hollywoodgevoel. 

Maar gelukkig kreeg Alice geen sterallures. Als er een scene opnieuw gefilmd moest worden deed ze 

dit zonder probleem. 

Wat vond Alice van het eindresultaat? 

Tijdens de opnames was Alice zeer benieuwd naar het eindresultaat. Na elke fotosessie stond ze direct 

achter de cameraman om het resultaat te bewonderen. Ze is zeer trots op het eindresultaat & wij als 

ouders ook. 

Wat brengt de toekomst voor Alice? Een carrière als actrice? 

Goh, Alice heeft geen dromen om in de showbizz te werken. Ze wil werken aan haar zelfstandigheid en 

wil een bijdrage leveren aan de wereld. Ze wilt mensen helpen. Momenteel studeert Alice Voeding 

Verzorging in de middelbare school van Deinze. In de toekomst wil ze graag verzorgster worden in een 

kinderdagverblijf / bejaardentehuis. En blijven sporten met Special Olympics Belgium natuurlijk! 

 

 

 

 

 

 


